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Referat fra forbundsstyremøte 
Tirsdag 18. mai 2021 

10.00 – 18.00 
Ullevål stadion US-2004 /Teams 

 
 

 
 
 
Til stede fra styret:    Torgeir Røinås Pedersen (TRP)  

Birgit Iversen (BI)    
May Brit Osaland (MBO)   
Stian Syvertsen (SS)    
Terje Selnes (TS)  Teams  
Solveig Johansen Nygaard (SJN)  
Maria Dalsbø (MD)  Teams 
Emilie Sørensen (ES)    

 
 
Forfall fra styret:      
 
 
Til stede fra administrasjonen: Irina Solem, Stig Nilssen, Hermod Buttedahl og Christine 

Ellingsen på O-sak 28, O-sak 29, O-sak 31, O-sak 32, O-
sak 33 og FS-50, FS-53 
Hermod Buttedahl på FS-51 
Øistein Leren. 

 
 
 
 
Fellesmøte mellom forbundsstyret og kretslederne: kl. 17.00 – 18.00 
 
Til stede fra komiteene/eksterne: Kretslederne Bjørn Roppen, Gry Høgberg, Iuliana 

Pedersen, Lill Kristin Rindsem, Benedicte Næss, Bjørnar 
Skogheim, Anne Løndalen, Henriette Eilertsen og Kjetil 
Knutsen på sak FS-56/20-22 

Fraværende fra kretslederne: Pål Henning Nygård 
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Saksliste  
 

Åpning  
Godkjenning av innkalling og saksliste  

 
 

Orienteringssaker  
O-sak 28/20-22 Orientering fra avdelingene v/avdelingsledere 
O-sak 29/20-22 Status Kommunikasjon og samhandling i organisasjonen 
O-sak 30/20-22 Status tilsettingsprosess Landslagssjef turn menn  
O-sak 31/20-22 Status søknad Eurogym 2024 
O-sak 32/20-22 Status idrettsregistreringen 2020 
O-sak 33/20-22 Regnskap pr 30.04.21 
O-sak 34/20-22 Status prosess rekruttering generalsekretær  
O-sak 35/20-22 Status arbeid med internasjonale kandidater  
O-sak 36/20-22 Status Bærum Turnforening   
O-sak 37/20-22 Status oppfølging Norge bak fasaden  
O-sak 38/20-22 Status verdiarbeid  
0-sak 39/20-22 Status sponsorarbeid  
O-sak 40/20-22 Status oppfølging e-post til vitner  
 
              
   

Styresaker  
FS-50/20-22  Budsjettjustering 2021  
FS-51/20-22  Økt dekning av dommerutgifter i NM  
FS-52/20-22  Representasjoner 2021, oppdateringer  
FS-53/20-22  Utlysning av stillinger  
FS-54/20-22  Saker til Idrettstinget 2021 
FS-55/20-22  Åpen time 
FS-56/20-22  Gjennomføring av strategisk seminar 2021 
FS-57/20-22  Søknad om arrangøransvar FIG kongress 2022 
FS-58/20-22  Felles varslingssystem i norsk idrett 
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Saksliste  
 

Åpning  
Godkjenning av innkalling og saksliste  

Det ble meldt inn 2 saker under eventuelt. Disse ble gitt følgende nummer og tittel: 
FS-57/20-22  Søknad om arrangøransvar FIG kongress 2022 
FS-58/20-22  Felles varslingssystem i norsk idrett 
 
 
 
 

Orienteringssaker  
O-sak 28/20-22 Orientering fra avdelingene v/avdelingsledere 
Breddeavdelingen:  
Det har vært gjort mye utviklingsarbeid i avdelingen, blant annet med webinarer og videobanken. NGTF har 
hatt representanter på infomøter knyttet til Gymnaestrada og Eurogym. Det leges ned mye arbeid i den 
pågående prosessen med søknad om Eurogym 2024. 
 
Konkurranseavdelingen:  
Det ble orientert litt fra hver av de fem grenene. Generelt er det mye aktivitet for de ansatte i avdelingen. 
  
Turn kvinner: Den OL-kvalifiserte utøveren er i opptrening og følges godt opp av OLT vest og 
støtteapparatet. Det vil bli tatt en avgjørelse på mulig deltagelse i OL i nokså nær framtid. Man er ikke 
spesielt fornøyd med resultatene fra EM hvor beste norske endte på 55. plass av 84 i mangekampen. Det vil 
bli arrangert webinarer om skranke og bom i nær framtid, og det gjennomføres digital konkurranse med 160 
påmeldte i juni. 
 
Turn menn: Den OL-kvalifiserte utøveren skadet seg like før EM og deltok ikke. Han følges tett opp fra lege 
og OLT.  Resultatmessig endte den beste norske på første reserveplass med tanke på å komme til 
mangekampfinalen. Vi har fått på plass en ekstra trener i landslagssenteret, og det pågår reforhandling med 
Oslo Turn om samarbeidsavtalen for senteret. 
 
Rytmisk Gymnastikk: Utøveren som bor i Norge måtte avbryte konkurransen i Baku for å unngå 
karantenehotell. Den norske dommeren valgte å fullføre konkurransen og måtte dermed oppholde seg på 
karantenehotell i 10 dager. Utøverne skal videre delta i WC i Pesaro i Italia ogtil  EM i Varna er det påmeldt 
tre individuelle utøvere samt juniortropp. Landslagssjefene følger opp klubber både gjennom besøk og digital 
oppfølging. 
Man er ikke fornøyd med resultatene pga. mangelfulle muligheter til forberedelse. Grenen jobber aktivt med 
webinarer som «Veien mot toppen», og komiteen og landslagssjef jobber med internasjonalt seminar med 
tema «konkurransesystem for yngre utøvere». 
 
Troppsgymnastikk: Det gjennomføres digital konkurranse nasjonal klasse junior, alle tre apparater. Det er 
påmeldt 270 kjøringer i den digitale konkurransen, og disse kjøringene blir bedømt av dommere. Det lages 
en film som vil bli lagt ut på Youtube forhåpentligvis 22.05. Landslagssjefen er snart tilbake fra 
pappapermisjon. 
 
Gymnastikkhjul: Det gjennomføres internasjonale online konkurranser i regi av IRV. Dette har blitt mottatt 
veldig positivt siden det har vært svært liten aktivitet ellers. Det jobbes med mulighet for å delta på en 
alternativ konkurranse i Østerrike til høsten. 
 
Spørreundersøkelsen følges opp slik som redegjort for i forrige styremøte. Det kan settes opp som sak i 
styremøtet i juni eller i neste møte. 
 
 
Kompetanseavdelingen: 
Avdelingen jobber nå intenst med oppsett av kurstilbudet for høsten. Hele katalogen skal være på plass og 
publisert innen 1. juni. Den største utfordringen er sikringskursene siden flere av disse trenerutviklerne også 
er trenere eller aktive i egne klubber, og venter på fastsettelse av høstens terminliste.  
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Det jobbes videre på trener 2 og arbeidet med trener 3 starter opp nå. 
 
Det er gjennomført to digitale trener 1 kurs hvor man nå har hentet inn de som gikk glipp av en helg i 
fjorårets kursrekke. Erfaringene så langt er veldig bra, det er gode powerpointer fra Kompetanseavdelingen 
og videobanken er gode hjelpemidler. Bruker mye grupperom og mulighet til diskusjoner, god jobb av 
avdelingen og Stian og Henriette! 
 
Trener 2 basis går digitalt de to neste helgene. Det er fulltegnet kurs med 26 deltagere, og det er lagt opp til 
mye gruppearbeid.  
 
I videobanken er mye materiell på plass. Det er gode besøkstall, og den blir tydeligvis flittig brukt. Den har 
også fått oppmerksomhet fra andre særforbund, og vi ser på muligheten for samarbeid med flere om ulike 
deler. 
 
Ansvaret for utviklingen på trener 2 i grenene er nå plassert på en person i hver gren. Turn menn har 
foreløpig stoppet opp igjen etter at ble gjort en stor jobb i fjor. Rytmisk Gymnastikk har gjort ferdig 50% av 
fordypningen sin. Innen turn kvinner er status litt usikker, og i troppsgymnastikk skal det gjennomføres møte 
denne uken. Breddeavdelingen er i gang og blir koordinert av Solveig. Det forventes flere piloter i løpet av 
høsten. Innen gymnastikkhjul er det fortsatt for få som er godkjent trener 1. 
 
Organisasjon og service:  
To av avdelingens ansatte er i permisjon. Minna Børstad og Gema Casado vikarierer for disse to. Det er en 
ansatt som er 40% sykmeldt fram til 28.05, og stillingen som rådgiver IKT er vakant. To ansatte dekker de 
mest sentrale driftsoppgavene i denne stillingen. Det største gruppen i avdelingen er 
klubbutviklingskonsulentene, og de har egne møter hver uke, god delingskultur. Det har blitt avviklet mange 
kretsting i perioden og det gjenstår fortsatt noen.  
 
Avdelingen er svært opptatt av at kontakten ut mot kretser og lag er svært sentral. Det er nå satt opp en plan 
for møter mellom primærkontaktene, avdelingsleder og lederne i de enkelte kretsene. Det legges opp til en 
times prat med hver krets. 
 
Deler av enkelte av de øvrige stillingene er noe mer spesialiserte, så som verdiarbeid, arrangement og 
økonomi. Arrangementsdelen som ligger i en av de stillingene hvor det er permisjon dekkes av andre i 
avdelingen/vikariater. Status innen utstyr og anleggsarbeidet er at det kan bli 10 nye haller i år, og det legges 
opp til gjennomføring av anleggs- og lederkonferanse i høst. Økonomi og regnskapssystemene begynner nå 
å flyte bedre, og vi har p.t. klubbutvikling tilbake i 40% stilling, og hvor fokus er rettet mot lag med ny hall og 
aktuelle nye lag. Marianne og Pia ivaretar de viktigste delene av Siv sin stilling. 
 
Vedtak:  Tas til orientering. 
 
O-sak 29/20-22 Status Kommunikasjon og samhandling i organisasjonen 
Konstituert generalsekretær orienterte om at prosessen er i god framdrift. 
 
Vedtak:  Tas til orientering. 
 
 
O-sak 30/20-22 Status tilsettingsprosess Landslagssjef turn menn  
Konstituert generalsekretær orienterte om status i prosessen. To representanter fra TKTM, samt 
avdelingsleder konkurranse, konsulent TM og konstituert generalsekretær deltar i intervjuprosessen som 
starter nå. Siktemål er å kunne ha den nye landslagssjefen på plass pr. 01.09.21. 
 
Vedtak:  Tas til orientering. 
 
 
O-sak 31/20-22 Status søknad Eurogym 2024 
Konstituert generalsekretær orienterte om status i prosessen. Bodø-2024 har kommet med viktige og gode 
avklaringer omkring sikkerheten for den økonomiske situasjonen i prosjektet. Arbeidsgruppa har som 
siktemål å ferdigstille søknaden innen midten av juni. 
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Vedtak:  Tas til orientering. 
 
O-sak 32/20-22 Status idrettsregistreringen 2020 
Konstituert generalsekretær orienterte om status som viser at vi pr. 18.05 ligger an til et aktivitetstall på ca. 
95.000. Det gjenstår en god del oppfølging, men det forventes ingen store endringer utover det tallet som 
foreligger pr 18.05.  
 
Vedtak:  Tas til orientering. 
 
O-sak 33/20-22 Regnskap pr 30.04.21 
Konstituert generalsekretær gikk igjennom oppdatert regnskap pr. 30.04.21. Gjennomgangen ble fulgt 
nærmere opp i sak FS-50/20-22. 
 
Vedtak:  Tas til orientering. 
 
O-sak 34/20-22 Status prosess rekruttering generalsekretær 
President og visepresident orienterte om status og refleksjoner etter siste ukes intervjuer som konkluderte 
med at vi går videre til de siste avklaringene med to kandidater. Konsulentfirmaet vil kunne legge fram en 
anbefaling i løpet av neste uke slik at styret vil måtte samles til en drøfting når det foreligger.  
 
Vedtak:  Tas til orientering. 
 
O-sak 35/20-22 Status arbeid med internasjonale kandidater 
Visepresidenten og konstituert generalsekretær orienterte om framdriften av ferdigstillelsen av 
kandidatinformasjonen og den pågående møterekken i regi av NIF. Møterekken har som siktemål å gjøre 
oss bedre i stand til å vinne valgene. 
 
Vedtak:  Tas til orientering. 
 
O-sak 36/20-22 Status Bærum Turnforening   
President og generalsekretær orienterte om utfallet av møtet de hadde hatt med leder og daglig leder i 
foreningen. Det skal gjennomføres årsmøte i foreningen og stillingen som daglig leder er lyst ut. 
 
Vedtak:  Tas til orientering. 
 
O-sak 37/20-22 Status oppfølging Norge bak fasaden 
Rådgiver verdiarbeid og konstituert generalsekretær orienterte om utviklingen i arbeidet knyttet til 
varslingene, og redegjorde for NIF sin rolle i det videre arbeidet. 
 
Vedtak:  Tas til orientering. 
 
O-sak 38/20-22 Status verdiarbeid 
Rådgiver verdiarbeid orienterte om at det nå kjøres pilotkurs i Trygg på trening, henholdsvis fem klubber 
frem til sommeren. Personell fra Redd Barna står for gjennomføringen av kurset.  
Piloten benytter dilemmakortene som er utviklet av ressursgruppen i NGTF. Opprinnelige info- og 
opplæringsfilmer blir brukt i piloten, mens de nye filmene spesielt laget til NGTF blir tatt i bruk i det ordinære 
kurset fra høsten av.  Rådgiver verdiarbeid administrerer piloten og følger kursene. Evaluering blir gjort 
gjennom questback fra deltakerne og relevante fag-/ressurspersoner fra både NGTF og Redd Barna etter 
pilotfasen.  
 
Rådgiver verdiarbeid orienterte også om oppfølging av noen enkeltsaker.  
 
Vedtak:  Tas til orientering. 
  
0-sak 39/20-22 Status sponsorarbeid  
Konstituert generalsekretær orienterte om de møtene som har vært gjennomført, og de signalene man har 
fått fra disse møtene. Arbeidet følges opp videre sammen med styrerepresentanten og overfor mulige 
partnere. 
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Vedtak:  Tas til orientering. 
 
O-sak 40/20-22 Status oppfølging e-post til vitner  
Konstituert generalsekretær hadde utarbeidet rapport med anbefalinger ut ifra de innspill og samtaler som 
var framkommet i denne prosessen. 
 
Vedtak:  Tas til orientering. 
 
              
   

Styresaker  
FS-50/20-22 Budsjettjustering 2021 
Konstituert generalsekretær gikk igjennom det tilsendte dokumentet og påpekte mulige konsekvenser av de 
ulike tiltakene. Konstituert avdelingsleder konkurranse gjennomgikk sak FS-51/20-22 som del av 
vurderingsgrunnlaget for budsjettjusteringene 2021. Konstituert avdelingsleder organisasjon- og service 
orienterte om status i oppfølgingen av rådgiver IKT stillingen. De øvrige avdelingene orienterte også om 
status i aktuelle prosjekter knyttet til det tilsendte dokumentet.  
 
Vedtak: Administrasjonen går igjennom alle tiltakene i foreliggende budsjetter og konkretiserer 

gjennomføring av enkelttiltakene gjennom presisering av datoer. Samtidig kontrolleres alle 
sider ved prosjektenes økonomi best mulig.  

 
Budsjett 2021 bør så langt det er mulig vise et forventet resultat på kr. 0,- selv om man er 
innforstått med de vanskeligheter som kan ha kommet pga den store nedgangen i 
aktivitetstallene og økte kostnader knyttet til internasjonale deltagelser og nasjonale 
konkurranser. 
 

FS-51/20-22 Økt dekning av dommerutgifter i NM 
Forbundsstyret drøftet det framlagte forslaget for muligheter til å dekke større andeler av dommerutgiftene 
knyttet til Norgesmesterskap. Styret finner det vanskelig å beslutte en endring i gjeldende praksis bare på 
grunn av denne ene faktoren. Det ønskes en bred gjennomgang av alle økonomiske sider ved 
organiseringen og arrangeringen av Norgesmesterskap slik at et eventuelt nytt system kan være på plass fra 
sesongen 2022. 
 
Vedtak: Administrasjonen bes utrede hele saksgrunnlaget knyttet til økonomien rundt NM i de ulike 

grenene, inkludert dommerutgifter, påmeldingsgebyrer, dommersystemer mm. Saken 
ønskes fremmet i neste forbundsstyremøte. 

 
 
 
FS-52/20-22 Representasjoner 2021, oppdateringer 
Forbundsstyret gikk igjennom oppdatert liste over alle konkurranser, møter og seminarer og fordelte 
oppgavene. 
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Vedtak: Representasjonene gjennomføres i henhold til ovenstående liste. Forbundsstyremedlemmer 

og aktuelle konsulenter sørger gjensidig for avklaring av praktiske forhold knyttet til 
gjennomføringen av de enkelte representasjonene. 

 
FS-53/20-22 Utlysning av stillinger 
Forbundsstyret drøftet på nytt utlysning av stillingen som rådgiver IKT og konkurransekonsulent turn kvinner. 
Driftsdelen av rådgiver IKT er foreløpig ivaretatt internt, utviklingsoppgavene anses foreløpig å kunne 
utsettes slik at stillingen lyses tidligst ut med oppstart 01.01.2022, og da eventuelt som en 50% stilling.  

Juni
09.-13. EM RG senior lag og junior tropp Varna Bulgaria

28. Forbundsstyremøte Teams Alle

Juli
24.07.-03.08. Olympiske leker Tokyo, JPN

August
16.-27.08. Universiaden, turn kvinner, turn menn og RG Chengdu, Kina

21.-22.08 Kretsting Vestland Voss Birgit Iversen

September
04. Kretsting Agder Kristiansand Stian Syvertsen

04.-05. NM troppsgymnastikk nasj. klasser kvinner jr STAG Emilie Sørensen

07. Forbundsstyremøte Ullevål Alle

11.-12 NM troppsgymn nasj. klasser miks og menn Sola May Brit Osaland

18. Kretsting Troms og Finnmark Solveig Johansen

25. Kretsting Rogaland Stavanger May Brit Osaland

25.-26.09. NM troppsgymnastikk nasjonale klasser sr Teamgym 
SR

STAG Torgeir R. Pedersen

Oktober
01.-03. NM senior og junior RG Njård Torgeir R. Pedersen

2.-03. NM senior turn kvinner og turn menn Tromsø? ??

08. Organisasjonssamling Oslo? Alle + Ivar Årnes

09.-10. Strategiseminar Oslo? Alle

15.-16.10 Ekstraordinært Idrettsting Torgeir R. Pedersen, Birgit 
Iversen, generalsekretær

18.-24. VM TK og TM senior Kitakyushu, Japan

23.-24.10. NM junior TK og TM Sotra 

27.-31.10 VM RGI og RGG senior Kitakyushu, Japan

29.-31.10 Nordisk mesterskap turn kvinner og menn junior Digitalt, arrangeres nasjonale 
steder

29.-31. Anleggs- og lederkonferanse Sola
Terje Selnes,  May Brit 
Osaland

November

04.-08. FIG Kongress

Birgit Iversen, 
Generalsekretær, Tom 
Thingvold, Lise Mandal, 
Heidi Marie Taksdal, Marie 
Moltubakk

09. Forbundsstyremøte Teams Alle

****12.-14. Nord Europeisk mesterskap turn kvinner og menn sr. _______, Wales

20.11. NM Gymnastikkhjul Spydeberg eller Rygge Torgeir R. Pedersen

*****november Nasjonal parakonkurranse

27.-28. NM TeamGym junior Arendal Torgeir R. Pedersen

Desember

04.-06.
EG Kongress (aktuelt at flyttes, jfr møte i EG nå i 
okt.) Albufeira, Portugal Birgit Iversen

10.-11. Forbundsstyremøte Ullevål Alle
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Konkurransekonsulent turn kvinner vurderes til nødvendig å lyse ut umiddelbart da det ikke er ledige 
ressurser til denne tjenesten. Stillingen økes til 100%. 
 
Vedtak:  Konkurransekonsulent turn kvinner lyses ut umiddelbart med forventet oppstart 01.08.2021. 
 
FS-54/20-22 Saker til Idrettstinget 2021 
Forbundsstyret drøftet de aktuelle sakene, og kom med innspill som delegatene tar med seg i diskusjonene 
og avstemmingene under forbundstinget.  
 
Vedtak: Delegatene gjør beslutninger om avstemming basert på innspill fra forbundsstyret og de 

innspill og momenter som framkommer i den aktuelle debatten på forbundstinget. 
 
FS-55/20-22 Åpen time        
Forbundsstyret foretok en ny drøfting og vurdering av den innretningen og organiseringen som ble vedtatt i 
sak FS-48/20-22. Forbundsstyret ser at den foreslåtte hyppigheten og innretningen ikke synes å være 
hensiktsmessig, og at det må gjøres noen endringer. 
 
Åpen time vil defineres som møter som gjennomføres mellom forbundsstyret og politisk valgte i kretsleddet, 
alternativt også med lederne i tekniske komiteer. Disse møtene kalles inn på aktuelt tidspunkt og er ikke 
nødvendigvis knyttet til styremøtene. 
 
Informasjon til organisasjonen ivaretas som før gjennom protokoller fra styremøtene som ligger åpent på 
nettet, og generalsekretær orienterer muntlig i administrasjonen om aktuelle vedtak i etterkant av 
styremøtene.  
 
Møter med kretsledere for diskusjon av sentrale saker gjennomføres i henhold til planen som foreligger i sak 
FS-48/20-22. 
 
Vedtak: Forbundsstyret vil kalle inn aktuelle deltagere til «Åpen time» når det anses nyttig og eller 

nødvendig. Forbundsstyret vil gjennomføre diskusjonsmøter med kretslederne fire ganger 
pr. år, slik som skissert i sak FS-48/20-22.   

 
 
 
 
FS-56/20-22 Gjennomføring av strategisk seminar 2021  
Torgeir R. Pedersen innledet med presentasjonsrunde hvor alle deltagerne fikk presentert seg og sin 
organisasjonstilknytning.  Han innledet videre med endringen i medlemstall og utfordringen dette innebærer 
knyttet til blant annet strategiseminaret. Forbundsstyret har et ønske om å gjennomføre seminaret som 
ordinært fysisk møte dersom smittesituasjonen i Norge tillater. Aktuell dato for gjennomføring er helgen 9.10 
til 10.10.  
 
Kretslederne uttalte seg positivt til å forsøke å få til en fysisk gjennomføring av møtet, og det var generelt en 
positiv holdning til å finne en løsning på finansieringen av seminaret. Kretsene hadde heller ikke dette 
seminaret inne i sine budsjetter, slik at det ble ansett som nødvendig at man hadde noen konkrete tall å 
forholde seg til slik at det kunne styrebehandles i de enkelte kretsene. 
 
Konstituert generalsekretær skulle framskaffe erfaringstall fra tidligere seminarer for å få en oversikt over 
den totale kostnaden siden forbundsstyret så det som nødvendig at man utarbeider en annen økonomisk 
modell enn tidligere. En økonomisk modell som baserer seg på at alle ledd dekker egne kostnader og at 
man deler på felleskostnader som møterom o.l. ble ansett som gjennomførbar uten ytterligere drøftinger. 
 
Temaer som ble løftet fram som sentrale for et seminar, uavhengig av gjennomføringsmetode var: 
Gjenåpning av idretten 
Verdiarbeid i idretten 
Trenerkultur 
Strategiplanen 
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Følgende personer ønsket å delta i planleggingsarbeidet fram mot et mulig seminar: 
Iuliana Pedersen, Linn Kristin Rindsem, Stian Syvertsen. I tillegg vil generalsekretær og en til to til fra 
administrasjonen delta.  
 
Forbundsstyret orienterte ellers kort om følgende: 
- det forestående idrettstinget 
- status i prosessen med ansettelse av ny generalsekretær 
- økonomisk situasjon i forbundet 
- nærmere presisering av det videre arbeidet med samarbeidet med kretslederne 
- gjennomføring av andre møteplasser med kretsledere / komitenivå  
- gjennomføring av piloter innen trygg på trening 
 
Vedtak: Kretslederne og forbundsstyret vil beslutte rammene for gjennomføring av strategiseminar 

2021 når det foreligger en økonomisk modell som kan realitetsbehandles. 
 
FS-57/20-22 Søknad om arrangøransvar FIG kongress 2022 
FIG har invitert medlemsland til å søke arrangøransvar for FIG kongressen i 2022. Konstituert 
generalsekretær hadde innhentet tilbud fra aktuelle arrangørsteder og slik at saken kunne behandles i 
styremøtet. 
 
Forbundsstyret ønsker at NGTF leverer søknad om arrangøransvar dersom man finner at man har 
tilstrekkelig personell blant ansatte og frivillige til å kunne gjennomføre arrangementet, og det aktuelle stedet 
kan levere alle delene av arrangementet. 
 
Vedtak:  NGTF søker arrangementsansvar for FIG kongress 2022 gitt nevnte forutsetninger. 
 
  
FS-58/20-22 Felles varslingssystem i norsk idrett 
NIF har fått utarbeidet et felles digitalt varslingssystem for hele idretten, og det har blitt framsendt et forslag 
til finansiering for dette, inkludert personalressurser til å drifte systemet.  
 
Vedtak: NGTF stiller seg positive til å bidra med den angitte finansieringsandelen slik at det 

opprettes et felles varslingssystem i norsk idrett.  
 
 


